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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za finance 

 

Številka: 032-0020/2018-30 

Divača, 8.4.2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

15. seje  Odbora za finance,  ki je potekala v četrtek, dne 8.4.2021 ob 17.30, na daljavo – preko 

videokonference. 
 

Prisotni člani Odbora za finance: 

- DAMIJANA  GUSTINČIČ - predsednica odbora 

- KLEMEN DELAK - član odbora 

- MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ - članica odbora 

- IVAN KOVAČIČ - član  odbora 

 

Ostali prisotni : 

- ALENKA ŠTRUCL DOVGAN – županja Občine Divača  

- IZTOK FELICJAN –  direktor Občinske uprave  

- VESNA PAVLOVČIČ –  Občinska uprava 

- SUZANA ŠKRLJ – Občinska uprava  

- ROMANA DERENČIN – Občinska uprava (sodelovala preko zooma) 

- TATJANA CERKVENIK – zapisničarka 

 

Opravičeno odsoten: 

- DOBRIVOJ SUBIČ – član Odbora za finance  

 

DNEVNI  RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora 

2. Zaključni račun Občine Divača za leto 2020 

3. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka  za obstoječo komunalno 

opremo na območju Občine Divača 

4. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila 

5. Predlog Pravilnika o oddajanju nepremičnega premoženja občine Divača 

6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju 

programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v Občini Divača 

7. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah  Pravilnika o sofinanciranju kulturnih 

dejavnosti v Občini Divača 

8. Predlog izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve »Pomoč družini na 

domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača 

9. Predlog Sklepa o   razporeditvi  presežka prihodkov nad odhodki javnega zavoda ZGRS 

Sežana 

10. Predlog Cenika  storitev in inventarja Režijskega obrata  občine Divača 

11. Pobude in predlogi  

 

 

Predsednica Oddbora  Damijana Gustinčič je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, 

da je Odbor sklepčen.  

Predsednica je podala na glasovanje predlog dnevnega reda seje.  

 

Sprejet je bil naslednji 
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SKLEP: Predlog dnevnega reda  15. seje Odbora za finance se sprejme v predlagani vsebini. 

1. TOČKA 

Predsednica Odbora Damijana Gustinčič je predlagala potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: V predlagani vsebini se potrdi zapisnik 14. seje Odbora za finance .  

 

2. TOČKA 

Vesna Pavlovčič je predstavila predlog Zaključnega računa proračuna Občine Divača za leto 2020. Na 

kratko je predstavila bistvene zadeve in večja odstopanja od planiranih in realiziranih sredstev.  

Na postavljena vprašanja članov Odbora je podala pojasnila.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance se je seznanil s predlogom Zaključnega računa proračuna Občine 

Divača za leto 2020 in ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu Občine Divača.   

 

3. TOČKA 

Iztok Felicjan je predstavil predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka  za 

obstoječo komunalno opremo na območju Občine Divača. 

Povedal je, da se je s sprejemom OPN  in spremembo zakonodaje spremenila podlaga za odmero 

komunalnega prispevka po dosedanjem odloku in zato je potrebno sprejeti nov odlok, skladen z novo 

zakonodajo.  

Član odbora Klemen Delak je pojasnil, da je predlagan dokument  predhodno obravnaval Odbor za 

gospodarstvo, kmetijstvo in turizem in ga sprejel s pripombo, da se upošteva večja oprostitev za 

kmetijske objekte in sicer v višini 80%. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji  

SKLEP: Člani Odbora za finance, so  v predlagani obliki potrdili predlog Odloka o podlagah za 

odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Divača in 

ga predlagajo v sprejem Občinskemu svetu Občine Divača. 

 

4. TOČKA 

Romana Derenčin  je  predstavila predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju 

občinskega glasila. Poudarila je nujnost povišanja naklade lokalnega glasila.  

Prisotni so se s predlogom strinjali in podprli pomen širjenja glasila.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in 

izdajanju občinskega glasila in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  

 

5. TOČKA 

Iztok Felicjan predstavil predlog Pravilnika o oddajanju nepremičnega premoženja občine Divača. 

Poudaril je, da je sestavni del pravilnika cenik, ki vključuje vse objekte, ki se oddajajo v najem in 

njihovo dosedanjo dejansko rabo (nekateri objekti se oddajajo na dan, drugi pa zgolj po urah). V 

samem ceniku se je dvignila izhodiščna cena na 3 EUR/m2 s tem, da pravilnik ne predvideva dvig 

cene na vsakoletni ravni.  

Na predlog pravilnika je stekla razprava. Predstavljena je bila tudi pobuda sprejeta na Odboru za 

gospodarstvo, ki je zadevo predhodno obravnaval, da se cenik pri objektih Dvorana – MSFI in 

Dvorana Rudnik Vremena popravi – spremeni tako, da se računa do 12 h cena na uro, kar je več pa 

cena na dan.  

Odbor je v nadaljevanju obravnaval tudi predlog Sklepa o določitvi cene stavbnih zemljišč v občini 

Divača. Podprlo se je predlog Odbora za gospodarstvo, da se zniža  predlagana vrednost zemljišč v 

območjih C in D.  

Po zaključeni razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa:  



3 

 

 

SKLEP: Odbor za finance soglaša s  predlogom Pravilnika o oddajanju nepremičnega 

premoženja občine Divača s predlagano spremembo. 

 

SKLEP: Odbor za finance potrjuje Sklep  o določitvi cene stavbnih zemljišč v občini Divača z 

naslednjimi vrednostmi: 

- Za območje A   =   50 EUR, 

- Za območje B   =   30 EUR, 

- Za območje C   =   10 EUR, 

- Za območje D   =   10 EUR. 

 

6. TOČKA 

Romana Derenčin je predstavila predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v občini Divača. 

Posebej je opozorila na dodatni predlog Komisije za izvedbo postopka spremembe Pravilnika o 

sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v občini Divača, ki 

predlaga, da bi se pogoj za prijavo na razpis, ki določa izvedbo 2 dogodkov prijavitelja, spremenil na 

izvedbo v minulem letu in ne v tekočem letu. S tem bi dosegli realno preverbo izpolnjevanja pogojev 

prijaviteljev, saj bi imeli ob prijavi že dokazan pogoj izvedbe 2 dogodkov in s tem ne bi prihajalo do 

morebitnih zapletov v primerih, če dogodkov v tekočem letu ne bi izvedli. Prijavitelji, ki se bodo prvič 

prijavljali na razpis, bi se predhodno  seznanili s tem pogojem in po izvedbi le-tega bi lahko 

kandidirali.   

V skupni razpravi je bilo predlagano, da se podani predlog sprejme (kot ga je že predhodno sprejel 

Odbor za negospodarstvo) in poda v razpravo in sprejem Občinskemu svetu, pri čemer naj se navede, 

da velja opisani pogoj za izvedbo 2 dogodkov, ki sta izvedena v obdobju dvanajstih mesecev pred 

objavo javnega razpisa v tekočem letu.   

Prisotni so tudi predlagali, da se v merilih smiselno doda, da izvajalci programov, ki so izbrani na 

javnem razpisu in sofinancirani iz občinskega proračuna  oba dogodka  javno objavijo na krajevno 

običajen način.   

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance predlaga, da se predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov 

v občini Divača s predlogom vnese naslednje spremembe:  

besedilo pogoja za prijavo na razpis, ki določa izvedbo 2 dogodkov prijavitelja se spremeni tako, 

da se izvedba določila  v tekočem letu spremeni in nadomesti z besedilom: 2 dogodkov, ki sta 

izvedena v obdobju dvanajstih mesecev pred objavo javnega razpisa v tekočem letu. Izvajalci 

programov, ki so izbrani na javnem razpisu in sofinancirani iz občinskega proračuna  morajo 

oba dogodka  javno objaviti na krajevno običajen način.  

Odbor predlaga Občinskemu svetu občine Divača, da sprejme predlog Pravilnika z 

upoštevanjem predlaganih sprememb.  

 

7. TOČKA 

Suzana Škrlj  je predstavila predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o sofinanciranju kulturnih 

dejavnosti v občini Divača.  

Bistvena sprememba zaradi katere se pravilnik spreminja, je vključitev nevladnih organizacij, ki v 

občini Divača delujejo na področju kulture ter prilagoditev vsebine pravilnika, tako, da je prijava na 

vse štiri sklope – sofinanciranje programov, prireditev, opreme ter neprogramskih stroškov 

omogočena poleg kulturnim društvom tudi nevladnim organizacijam, ki delujejo na področju kulture.  

Spreminja se besedilo 5. in 6. člena Pravilnika o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača. 

V celoti se črtajo Merila za sofinanciranje kulturnih dejavnosti in se nadomestijo z novimi. Merila se 

terminološko spreminjajo v smislu vključitve nevladnih organizacij. Spreminjajo se nekatere vrednosti 

točkovanja, bistvena sprememba je sprememba statusa društva v javnem interesu s statusom nevladne 

organizacije v javnem interesu ter točke za navedena društva, ki so usklajene z Zakonom o nevladnih 

organizacijah.  
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Prisotni niso imeli pripomb.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom Pravilnika o spremembi Pravilnika o 

sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača in ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu 

Občine Divača. 

 

8. TOČKA 

Romana Derenčin  je predstavila  predlog koncesionarja VEZI VIZIJE d.o.o., Enote v Divači, ki  

izvaja v občini Divača storitev pomoč na domu glede izračuna cene za izvajanje socialno varstvene 

storitve »Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača in poudarila, da 

predlog zajema uskladitev cene z veljavnimi in uradno objavljenimi podatki rasti  elementov cen 

socialno varstvenih storitev za leto 2021.  

 

Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji 

SKLEP: Odbor za  finance soglaša s predlogom izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno 

varstvene storitve »Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. 

Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

 

9. TOČKA 

Suzana Škrlj je podala obrazložitev k predlogu Sklepa o razporeditvi  presežka prihodkov nad odhodki 

javnega zavoda ZGRS Sežana. 

ZGRS Sežana v letnem poročilu za leto 2020 izkazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 

42.131,78 EUR, pri čemer znaša presežek, evidentiran kot delež Občine Divača 6.471,44 EUR kar 

predstavlja 15,36 %.Takšen je namreč delež financiranja javnega zavoda, ki ga po Odloku o 

ustanovitvi javnega zavoda Zavod za gasilno in reševalno službo Sežana (Uradni list RS, št. 12/18; v 

nadaljevanju: Odlok) zagotavlja Občina Divača.  

ZGRS Sežana je v letu 2020 prejel 44.956,54 EUR povrnjenih sredstev iz EU projekta CROSSIT 

SAFER, ki so bila po finančnem planu in planu dela za leto 2020, namenjena za nadaljnje vlaganje v 

pridobivanje opreme in izvajanje aktivnosti v okviru EU projekta. Presežek prihodkov nad odhodki 

ZGRS Sežana je nastal izključno zaradi časovnega zamika izvajanja evropskega projekta, saj se bodo 

zaradi 2. vala epidemije COVID-19 aktivnosti, ki so bile predvidene v zadnjem trimesečju leta 2020, 

izvedle v prvem polletju 2021.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Zavodu za gasilno in reševalno službo Sežana  se izdaja soglasje k razporeditvi 

presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2020, v višini 6.471,44 EUR za planirane nabave opreme 

in vozil za potrebe ZGRS Sežana v letu 2021, kot izhaja iz vloge Zavoda za gasilno in reševalno 

službo Sežana, št. 64-1/21, z dne 26.2.2021. 

Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

 

10. TOČKA 

Iztok Felicjan je  predstavil predlog Cenika storitev in inventarja Režijskega obrata občine Divača. 

Pojasnil je, da se po ceniku predvideva tudi določena opravila, dela in izposoje za ostale občane 

občine Divača. O predlaganem  ceniku je med člani odbora stekla razprava. 

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Člani odbora za finance so v predlagani obliki  potrdili  predlog Cenika storitev in 

inventarja Režijskega obrata občine Divača in ga predlagajo v sprejem Občinskemu svetu 

Občine Divača.  

 

11. TOČKA 

Pobude in vprašanja: 

- Ivan Kovačič je predlagal, da poda županja na seji sveta informacijo o dogajanjih v  divaški obrtni 

coni Krumpak. 
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- Damijana Gustinčič je podala informacijo o negativnem izidu kandidiranja pri Ministrstvu za 

šolstvo in šport s projektom dozidave Osnovne šole Divača in možnostih ponovnega razpisa ob 

koncu leta 2021. 

- Mirjam Frankovič Franetič je predlagala, da poda županja na seji sveta informacijo s sprejetih 

smernicah glede projekta zajezitve Padež-Suhorca.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 . 

 

 

              Zapisala:                                                                              Predsednica Odbora: 

TATJANA CERKVENIK, l.r.                                                    DAMIJANA GUSTINČIČ, l.r.  


